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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli
választ igénylő kérdést kívánok intézni a közigazgatási és igazságügyi minisztériumot vezet ő
miniszterhez

„Hogy állunk a végrehajtási eljárásokkal, a konkrét számok tükrében? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .,

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem szíves segítségét az alábbi kérdések megválaszolásában, amelyek a bíróság i
végrehajtás rendszerére, és a konkrét számadatokra vonatkoznak .

Meg szeretném kérdezni, hogy öt évre visszamen ő leg, melyik évben hány új végrehajtás i
eljárás indult Magyarországon, tehát hány új ügyszám került kiosztásra? Arra is kíváncs i
lennék, hogy éves bontásban hány ügyet zártak le megtérüléssel, illetőleg jelenleg összesen
hány ügy van folyamatban?

Budapest, 2014. január 24 .

Tisztelettel,

	

dr. Staudt Gábor
országgyűlési képviselő
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